## 東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 189/24-25 石崗軍營開放日

敬啟者:

駐香港部隊慶祝香港回歸28周年,於石崗組織軍營開放活動。開放活動中,包括觀看軍樂隊列、 格門技術、刺殺操、獵人戰鬥等。本校德育及公民教育組、升旗隊及世界歷史科合作,帶領同學參 觀石崗軍營。 貴子弟將於以下日期代表學校外出參加石崗軍營開放日,詳情如下:

日			期	•	六月二十二日 (星期日)
н			朔	•	ハ
活	動	地	點	:	石崗軍營
集	合	時	間		下午1:45
解	散	時	間		下午4:15
集台	<b>全</b> 及角	<b>军散</b> 均	也點	:	元朗西鐵站 H 出口
費			用	:	全免
備		•	註		須穿著整齊學校運動服 (學校運動長褲)

請於六月二十一日(星期六)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899與蔡永光老師或黃慧玲老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二五年六月二十日

 	 36	 	

	東華三院馬振玉紀念中學	班號:
	活動通告 189/24-25	
	石崗軍營開放日	
敬覆者:		
本人為中 班學生	之家長,已知悉上述比	賽事宜,及將督促敝子
弟按時參與比賽活動,並遵從負責	老師之帶領及指導。	
此覆		
東華三院馬振玉紀念中學		
- · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	家長簽署	<del>-</del> :
	家長姓名	;:

二零二五年 月 日

## TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 189/24-25</u> Open-Day at Shek Kong Barracks

20th June 2025

**Dear Parents** 

The Hong Kong Garrison is celebrating the 28th anniversary of Hong Kong's return by organizing an open day at the Shek Kong Barracks. The open day will feature performances including a military band parade, martial arts demonstrations, knife combat techniques, and hunter combat training. The school's Moral and Civic Education Committee, Flag Raising Team, and World History Subject will collaborate and arrange students to go on a visit to the Shek Kong Barracks. Students will represent the school and participate in the Shek Kong Barracks Open Day. Details of the day are as follows:

Date	:	22 <sup>nd</sup> June 2025 (Sunday)
Venue		Shek Kong Barracks
Gathering time	:	1:45 pm
Dismissal time		4:15 pm
Gathering and Dismissal venue		Exit H of Yuen Long Station
Fee		Free of charge
Remarks		Students should wear school PE uniforms (with trousers).

Please return the signed e-reply slip by 21<sup>st</sup> June 2025 (Saturday). Please feel free to contact Mr Tsoi Wing Kwong or Miss Wong Wai Ling on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.